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AÍgelopen maandag werd in Hoogeveen de ruim 20.000ste Taalmeter ingevuld.

Aanpak
laaggelefferdheid
magniet
vriiblijvend zgn
In de krant van afgelopen woens-
dag konden we lezen dat ver-
schillende instellingen waaron-
der de bibliotheek, het Alfa-col-
lege en de gemeente Hoogeveen
gezamenlijk de laaggeletterdheid
willen bestrijden. Goed dat er
plannen zijn voor de bestrijding
van laaggeletterdheid, wenselijk
dat er een convenant is, Prima dat
er een plan van aanPak is, nood-
zakelijk dat er conferenties zijn
en gelukkig dat er feestelijke bij-
eenkomsten zijn zoals afgeloPen

maandagindebibliotheekinver- van de stichting Lezen & schrii-
band me1 de 20.000e Taalmeter. ven en burgemeester Eric van

Maar het is nogal wijblijvend Oosterhout van Aa en Hunze ge-

allemaal, een reirltaawerplich- pleit voor minder wijblijvend-
ting voor de betrokken insiellin- heid. Zij waÍen dat gelukkig met
g"rï 

"., 
gemeenten is ook nodig' mij eens. Een Taalmeter is prima

Íot ,r, tóe lees ik in alle stukken maar als mensen vervolgens geen

zoals het convenant (voor gelet- cursus gaan volgen ofiets arrders

terdheid in Drenthe) en heiplan gaan doen dan ook geen subsidie

van aanpak alleen over góede voor de betreffende instelling. Zo

bedoelingen. Die waren ei va- staat er in het plan van 
-a-anpak

ker en he-t aantal laaggeletterden dat er elk jaar een verdubbeling
in Hoogeveen neemt niet af , al- komt van het aantal cursisten bij
thansbijnawaagkrijgikgeencij- de ROC's. Dat is nu een streven

fers, die zijn eróok-niet. Ikhoor zonder gevolgen-als de ambitie

"r, 
i"", attila aat ongeveer 7000 niet gehaald wordt en dat ik vind

mensen in Hoogeveen laagge- ik na vele jaren nieuwe plannen
letterd zijn. Dit hoor en lees ik en goede voornemens niet meer

al jaren. Vaker en ook afgelopen voldoende. Boterbij devis'
maandag in de bibliotheek heb
ik in geJprek met onder andere Ben Buskes,

Vtarja van Bijsterveldt, voorzitter Groenlinks Hoogeveen


